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Abstract (en)
A railway track tamping machine (1) for tamping the sleepers of a railway track, has a tamping unit (14) with tamping tools (16) which can dip in to
the ballast and can be adjusted and vibrated by means of drives, a track raising and aligning unit (12) and a device (15) for uniformly ballasting the
track. Each tamping tool (16) is assigned an outlet opening (17) of the device (15) for the ejection of ballast. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Gleisstopfmaschine (1) zum Unterstopfen der Schwellen eines Gleises weist ein Stopfaggregat (14) mit in den Schotter eintauch- und Über
Antriebe beistell- sowie vibrierbaren Stopfwerkzeugen (16), ein Gleishebe- und Richtaggregat (12) sowie eine Vorrichtung (15) zur gleichmäßigen
Einschotterung des Gleises auf. Jedem Stopfwerkzeug (16) ist eine Auslaßöffnung (17) der Vorrichtung (15) zum Abwurf von Schotter zugeordnet.
<IMAGE>
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